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Hejtman Petr Skokan se sešel v Sobotce se starosty obcí, které leží na uvažované tzv. jižní trase
koridoru pro rychlostní komunikaci R 35. Hlavním účelem tohoto setkání bylo vyslechnout
názory místních starostů na uvažovaný koridor.

„Starostové obcí měli možnost seznámit se  s tímto řešením, vyjádřit svůj názor a někteří z nich
poprvé vidět mapy, které navrhují koridor jejich krajem. Ve většině případech zástupci dotčených obcí
reagovali negativně k tomuto tzv. jižnímu řešení,“ řekl hejtman Petr Skokan.

Například starosta Jičína Martin Puš toto řešení označil za nesmyslné a upozornil na fakt, že
Jičín již jeden jižní obchvat má a naopak  potřebuje řešit obchvat severní, který tomuto území
chybí.

Podle hejtmana Petra Skokana vyplynula ze setkání potřeba poskytnout obcím a občanským
sdružením,  kterých  by  se  v  budoucnu  stavba  rychlostní  komunikace  dotkla,  souhrnné
informace o trase vedení koridorů a zároveň o dopadech na životní prostředí v případě budoucí
realizace stavby.


